

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INVESTORS UNION CO. FOR REAL ESTATES DEVELOPING Date: 23-10-2023 02:48:36 PM Subject: Forming committees emanating from the Board of Directors			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري التاريخ: 23-10-202 02:48:36 PM التاريخ: 23-10-202 16:48:36 عن مجلس الادارة الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة	
Kindly be informed that the Board of Directors of ARAB INVESTORS UNION CO. FOR REAL ESTATES DEVELOPING on the meeting held on 18-10-2023 decided the formation of the following committees emanating from the Board.			أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 18- 2023-10 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس.	
Date of Committee's formation: 18-10-2023			تاريخ تشكيل اللجنة: 18-10-2023	
The committee			اللجنة	
Corporate Governance Committee			لجنة الحوكمة من التالية اسماءهم:	
Name	Designation		تعيين	اسم
فياض احمد عبد الكريم النابلسي	Chairman of the Committee		رئيس اللجنه	فياض احمد عبد الكريم النابلسي
علي سهل قاسم الغزاوي	A member		عضو	علي سهل قاسم الغزاوي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عماد الصغير			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عماد الصغير	